

Econowash Water Miscible Roller and blanket wash

Econowash is an economical water miscible blanket and roller wash designed for everyday use. It has excellent ink removing properties and when mixed with water Econowash ensures the efficient removal of gum glaze, lint, paper dust and other water soluble matter, leaving a smooth finish to the rubber surface.

Advantages:

- Low odor
- Easy to use, emulsion forms quickly
- Less solvent coming in contact with roller and blanket compounds
- Addition of water enhances performance by removing both oil and water
- Prevents oxidation and swelling of the rubber
- Medium/Fast evaporation rate
- Easy to use, emulsion forms quickly
- Reduces blanket tack
- Maintains ink receptivity of rollers and blanket

Recommendations for use:

As a roller wash: Pour a small amount on the top inking roller. Allow the wash to work in, add more if necessary. Use either neat or diluted with water.

As blanket wash: Pour a liberal amount onto a shop towel, wipe of the entire blanket with a side-to-side motion. Finish by wiping over again with a water dampened shop towel to remove any remaining contaminants.

Physical and chemical properties:

Appearance: Liquid

Solubility: Miscible with water

VOC: 775 g/l

Colour: Clear

Boiling point: 169 C

pH concentrate: N/A

Odour: Hydrocarbon

Relative density: 0.83 @ 20 C

Flash point: 45 C

Packing size: 19 or 25 liters

Econowash 水溶性墨辊 和橡皮布清洗剂

Econowash是一种经济的用于墨辊和橡皮布日常清洗的水溶性清洗剂。与水混合后，能强效去除墨迹。Econowash能高效清除胶渍、纸毛、纸粉和其他水溶性物质，使橡胶表面平滑。

优点:

- 气味淡。
- 中等速度/快速蒸发。
- 使用方便，快速形成乳化液。
- 按照说明方法使用时，不会留下油性残留物。
- 更少溶剂接触墨辊和橡皮布化合物。
- 加水后提高去除油渍和水渍的功效。
- 减少橡皮布的粘着性。
- 防止橡胶氧化和膨胀。
- 保持墨辊和橡皮布的着墨性

使用建议:

作为墨辊清洗剂: 在胶辊顶部倒入少量本品。使清洁剂在墨辊中起作用，必要时再加入少许。直接加入或用水稀释使用均可。

作为橡皮布清洗剂: 在毛巾上倒入适量本品，横向擦拭整个橡皮布。用湿毛巾再次擦拭以清除残留杂质。

外观: 液体

气味: 碳氢化合物气味

沸点: 169 C

VOC: 775 g/l

闪点: 45 C

颜色: 透明

溶解性: 易混合于水

相对密度: 20°C时0.83

pH值: 无

包装: 19公升或25公升

